

Title (en)
ARRANGEMENT FOR A MARKER.

Title (de)
ANORDNUNG FÜR ETIKETTEN.

Title (fr)
AGENCEMENT D'ETIQUETTE.

Publication
EP 0213174 A1 19870311 (EN)

Application
EP 86901567 A 19860220

Priority
SE 8500973 A 19850227

Abstract (en)
[origin: WO8605303A1] Arrangement for a marker (1) intended for luggage or some other object and capable of being provided with information which includes an information part (3) capable of being supported by a carrier (2). The invention permits, amongst other things, the simple and effective handling of the marker (1). The carrier (2) formed into the shape of a strip is capable of being attached by means of an adhesive substance which is active along the rear side of the information part, to said information part (3) over most of its length, in which case only the carrier (2) exhibits a weakened area at one part which is so arranged as to facilitate the separation of a carrier part bordered by said weakened area from the information part, said information part (3) together with the remaining carrying part (23) being so arranged as to be capable of being formed into a loop and of being stuck together by means of the part provided with adhesive previously concealed by the carrier part.

Abstract (fr)
Agencement d'étiquette (1) destinée aux bagages ou à d'autres objets et pouvant porter des informations, comprenant une partie d'informations (3) pouvant être placée sur un support (2). L'invention permet, entre autres, la manipulation simple et efficace de l'étiquette (1). Le support (2) en forme de bande peut être fixé, à l'aide d'une substance adhésive dont est enduite tout le côté arrière de la partie d'informations, à ladite partie d'informations (3) sur la plupart de sa longueur. Dans ce cas, uniquement le support (2) présente une zone d'affaiblissement à un endroit destiné à faciliter la séparation entre une partie de support délimitée par la zone d'affaiblissement et la partie d'informations, cette partie d'informations (3), ainsi que la partie de support restante (23), pouvant être repliées en boucle et collées l'une contre l'autre à l'aide de la partie enduite d'adhésif cachée antérieurement par la partie de support.

IPC 1-7

G09F 3/02

IPC 8 full level

G09F 3/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 3/0288 (2013.01); **G09F 2003/0254** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8605303A1

Cited by

US2014345927A1; US9355775B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8605303 A1 19860912; EP 0213174 A1 19870311; SE 8500973 D0 19850227; SE 8500973 L 19860828

DOCDB simple family (application)

SE 8600074 W 19860220; EP 86901567 A 19860220; SE 8500973 A 19850227